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Forsvarsudvalget

Til:

Dato:

Omtryk:

Forsvarsministeren

3. januar 2014

9. januar 2014 (Spørgsmålet tilbagetages)

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FOU alm. del

Spørgsmål 107

Vil ministeren oplyse, hvor stort et beløb der forventes anvendt til opgradering 

af Høvelte Kaserne samt hvilket beløb, der i forbindelse med 

forsvarsforligsforhandlingerne blev oplyst skulle anvendes?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Søren Espersen (DF).

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Soren.Espersen@ft.dk og til 

udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karsten Nonbo

formand

Forsvarsudvalget 2013-14
(Omtryk  - 08-01-2014 - Spørgsmålet er tilbagetaget) FOU Alm.del  Spørgsmål 107
Offentligt (01)


